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PvdD  

Vragen over opvolging van de Quickscan Wet Natuurbescherming 
Vraag 1 
3.2 Soortenbescherming 
Vleermuizen: 
“Daarom moet volgens de vigerende protocollen onderzocht worden of 
vleermuizen of functies voor vleermuizen er ook daadwerkelijk 
voorkomen…” 
Door wie en wat is de status? 
Vogels: 
“Nader onderzoek zal aanwezigheid moeten aantonen of uitsluiten.” 
Door wie en wat is de status? 
 

In het kader van de Wet Natuurbescherming geldt een verplichting om rekening te 
houden met de flora en fauna en uiteraard zal deze verplichting worden gevolgd. De 
reeds uitgevoerde onderzoeken geven hier al invulling aan en nader onderzoek gaat 
plaatsvinden na een positief besluit van Provinciale Staten. De ontwerpfase wordt dan 
afgesloten en de voorbereidingsfase opgestart. Er zal gericht onderzoek worden 
ingezet als de scope is vastgesteld en de middelen beschikbaar zijn. 
 
De verwachting is dat het onderzoek plaatsvindt in de eerste helft van 2023, waarna 
uiteraard tijdig de benodigde maatregelen getroffen zullen worden.  
 
De onderzoeken zullen worden gedaan door of namens de Provincie Zeeland. 

Vraag 2 
5.2 Toetsing gebiedsbescherming 
Natura 2000: 
“….is nader onderzoek noodzakelijk. Dit zal in een natuurtoets worden 
uitgewerkt.” 
Door wie en wat is de status? 
NatuurNetwerk Nederland: 
“Aan een landschaps- en natuurplan met daarin opgenomen de NNN wordt 
nog gewerkt…”. 
Door wie en wat is de status? 
 

Zie antwoord op vraag 1. 

Vraag 3 
5.3 Toetsing soortenbescherming 
5.3.1 Planten 
“Omdat het terreinbezoek in het najaar heeft plaatsgevonden zal tijdens de 
vervolgonderzoeken….” 

Zie antwoord op vraag 1. 
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Hebben deze vervolgonderzoeken, die blijkbaar in het afgelopen voorjaar 
hadden moeten plaatsvinden al plaatsgevonden? 

Vraag 4 
5.3.3. Vissen 
Volgens de zorgplicht moeten vissen en andere aquatische fauna een 
vluchtroute hebben. 
Wie gaat er tijdens de werkzaamheden op toezien dat dit adequaat 
gebeurt? 
 

Het is gebruikelijk dat er voorafgaand aan de werkzaamheden een werkprotocol wordt 
opgesteld. Hierin worden maatregelen beschreven. Het toezicht op de maatregelen 
zal worden gedaan door of namens de uitvoeringsorganisatie.  
Zie ook antwoord op vraag 1. 

Vraag 5 
5.3.4. Amfibiëen 
Het kan snel gaan met de rugstreeppad. Tijdens de uitvoering van de 
werkzaamheden moet gemonitord worden of rugstreeppadden of andere 
amfibieën zich vestigen in het gebied. 
Wie gaat er op toezien dat er zorgvuldig en onder ecologische begeleiding 
wordt gewerkt? 
 

Zie antwoord op vraag 4. 

Vraag 6 
5.3.6 Grondgebonden zoogdieren 
“Door te werken buiten kwetsbare perioden en het aanbrengen van enkele 
schuil- en verblijfplaatsen … gaan er geen kleine marterachtigen gedood 
worden …” 
Wordt hier in de planning rekening mee gehouden en wie ziet daarop toe? 
Voor de aardmuis, veldmuis en huisspitsmuis dient er een vluchtroute 
aangeboden te worden (zorgplicht). 
Wie gaat er op toezien dat dit ook echt gebeurt? 
 
 

Zie antwoord op vraag 4. 
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Vraag 7 
5.3.7 Vleermuizen 
Er dienen alternatieve verblijven gerealiseerd te worden in de vorm van 
vleermuiskasten en er dient vleermuisvriendelijk gesloopt te worden. 
Bovendien is aanvullend onderzoek nodig naar vliegroutes en naar de 
huidige verblijfplaatsen van vleermuizen. 
Wie gaat dit doen en wat is de status? 
 

Waar nodig zal dit door of namens de project/uitvoeringsorganisatie worden gedaan, 
uiteraard voorafgaand aan de start van de realisatie. 

Vraag 8 
5.3.8 Vogels 
Werkzaamheden moeten buiten het broedseizoen plaatsvinden of er 
moeten maatregelen vooraf genomen worden om broeden te voorkomen. 
Hierin kan worden voorzien door een ecologisch werkprotocol en 
ecologische begeleiding. 
Wie gaat de ecologische begeleiding doen en wat is de status van het 
werkprotocol? 
 
Voor het amoveren van woningen, opstallen en begroeiing is aanvullend 
onderzoek nodig naar de aanwezigheid van jaarrond beschermde vogels: 
huismus, gierzwaluw, buizerd, sperwer, ransuil, steenuil en kerkuil. 
Wie gaat dit doen en wat is de status? 
 

Zie antwoord op vraag 1 en 4. 

6. Mitigerende maatregelen / 7.2 Aanbeveling 
De genoemde maatregelen hebben betrekking op al hetgeen in voorgaande 
hoofdstukken is geconstateerd. Bijzonder is, dat bij het laatste punt sprake 
is van “… bij bestaande bebouwing reeds vleermuiskasten en 
huismuskasten op te hangen. Onder 7.2 wordt zelfs gesuggereerd vanaf 
maart 2022 al diverse vleermuiskasten en huismuskasten op te hangen. 
Zijn er reeds vleermuis- en huismuskasten reeds opgehangen? Zo ja, 
hoeveel? Zo nee, wanneer wordt deze aanbeveling uitgevoerd? 

Er zijn nog geen kasten opgehangen. In het advies is geen rekening gehouden met 
het feit dat de scope van het project en het beschikbaar stellen van de middelen nog 
moest plaatsvinden. Zoals bij antwoord op vraag 1 is aangegeven zal na beschikbaar 
stellen krediet direct worden gestart met nader onderzoek en eventueel te nemen 
maatregelen. 
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7. Conclusie en aanbeveling 
7.1 Gebiedsbescherming 
“Om na te gaan of depositietoename leidt tot significante negatieve effecten 
… is nader onderzoek noodzakelijk.” 
Wat is de status van dat nader onderzoek? 

De QuickScan wees uit dat er geen significante effecten zijn. Hierbij zal ook rekening 
worden gehouden met de recente ontwikkelingen. De gevolgen daarvan zijn echter 
nog niet geheel duidelijk. Een en ander  is onderdeel van de vervolgstappen na 
beschikbaar stellen krediet.  
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